

FISHERIES AND FORESTRY

11:00308 W.B.

Order of the day: Main Estimates 1981-82: Vote 1 under FISHERIES AND OCEANS

(Questions specifically related to the East Coast Fisheries)

Witnesses: Officials from the Department of Fisheries and Oceans

PÊCHES ET FORÊTS

11:00308 É.O.

Ordre du jour: Budget principal 1981-1982: crédit 1 sous la rubrique PÊCHES ET OCÉANS

(Questions traitant précisément des pêches sur la côte est)

Témoins: Hauts fonctionnaires du ministère des Pêches et des Océans

PUBLIC ACCOUNTS

11:00269 W.B.

Order of the day: Report of the Auditor General of Canada for the fiscal year ended March 31, 1980—paragraphs 1.51-1.53—Information for Parliament (Reform of the Estimates)

Witnesses: Senior officials from the Office of the Secretary of the Treasury Board, the Office of the Comptroller General of Canada, and the Office of the Auditor General of Canada

COMPTES PUBLICS

11:00269 É.O.

Ordre du jour: Le Rapport du Vérificateur général du Canada pour l'année financière terminée le 31 mars 1980—paragraphes 1.51-1.53—Renseignements destinés au Parlement (Réforme du Budget des dépenses)

Témoins: Hauts fonctionnaires du bureau du Secrétaire du Conseil du Trésor, du bureau du Contrôleur général du Canada, et du bureau du Vérificateur général du Canada

THURSDAY, MARCH 12

**REGULATIONS AND OTHER
STATUTORY INSTRUMENTS
(STANDING JOINT)**

11:00112-N

Order of the day: Review of Statutory Instruments

LE JEUDI 12 MARS

**RÈGLEMENTS ET AUTRES
TEXTES RÉGLEMENTAIRES
(MIXTE PERMANENT)**

11:00112-N

Ordre du jour: Examen des textes réglementaires